
Emilia Bjuggren (S): ”Riv inte utomhusbadet i Västertorp”
På exploateringsnämndens sammanträde idag ska det beslutas om en ny markanvisning för att ersätta Västertorps sim- och idrottshall. Den
nuvarande hallen är sliten och den förslagna nybyggnationen är välkommen. Dock lämnar det nya förslaget öppet för att riva det utomhusbad
som finns vid Mellanbergsparken. Socialdemokraterna vill att utomhusbadet som är mycket uppskattat ska vara kvar med nuvarande driftsform
och med bibehållen fri entré.

– Det är bra att staden har hittat en lösning på frågan om Västertorps sim- och idrottshall. Dagens anläggning är sliten och vi behöver bygga
nytt. Dock är vi oroade för att det här kan innebära att utomhusbadet som finns där idag försvinner. Simhallen som ska ersätta Västertorps
sim- och idrottshall får absolut inte byggas så att utomhusbadet försvinner. Majoriteten borde garantera detta när arbetet nu drar igång. Det
säger Emilia Bjuggren (S), oppositionsborgarråd.

– Sen är jag också oroad över de signaler vi fått från majoriteten att simhallen ska finansieras genom en OPS-lösning. Går vi in i en sådan
samverkan kommer det att kunna ha en negativ inverkan på stadens finanser och Stockholmsidrotten under lång tid framöver. Vi vet sedan
tidigare att sådana lösningar riskerar att bli dyra.
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